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Zpráva o činnosti HSRS – Sokolovsko za rok 2022 

 

Také v právě končícím roce 2022 se HSRS aktivně snažila naplnit své poslání, tedy roli spolku, 

jehož cílem je být spojovacím článkem mezi vládou ČR, ministerstvy, ústředními správními 

úřady a orgány Karlovarského kraje v otázkách hospodářského a sociálního rozvoje 

Karlovarského kraje. Jsme rádi, že se nám podařilo naplňovat i náš další cíl tedy, aby náš 

spolek byl tvořen nejenom obcemi, ale také firmami, organizacemi nebo fyzickými osobami.  

I v roce 2022 aktivně pokračovala spolupráce s Hospodářskou a sociální radou Ústeckého 

kraje. Jedním z výsledků našeho společného postupu byl např. společný apel tripartit 

uhelných regionů na předsedu vlády. Dokument podepsali nejen předsedové sociálních 

rad, ale také hejtmani Karlovarského, Ústeckého a Moravskoslezského kraje. V návaznosti 

právě na tento apel jsme byli pozváni na  jednání Rady vlády pro energetickou  

a surovinovou strategii České republiky, které se konalo 12.9.2022 v budově Ministerstva 

průmyslu a obchodu a to za přítomnosti ministra průmyslu a obchodu a ministryně životního 

prostředí.  

V roce 2022 jsme se, s hlasem poradním, také zúčastnili obou svolaných jednání mezirezortní 

komise k řešení ekologických škod vzniklých před privatizací hnědouhelných těžebních 

společností v Ústeckém a Karlovarském kraji a aktivně jsme hájili předložené projekty 

z našeho regionu. V závěru loňského roku jsme obdrželi vyrozumění o tom, že Vláda České 

republiky na svém zasedání schválila navržené personální změny v zastupování HSRS  

na mezirezortních komisích a zúčastňujeme se jich tak již opět s právem hlasovacím. 

Také v roce 2022 aktivně pracovaly komise HSRS, a to komise školská a bezpečnostní, které 

se snaží spolupracovat především s příslušnými krajskými odbory a institucemi. Velkou 

radost máme z toho, a bereme to jako další důležitý prvek spolupráce na rozvoji našeho 

regionu a také kraje, že v rámci činnosti HSRS začala pracovat nová komise – komise  

pro rozvoj regionu. Ta se aktivně zapojila do práce a momentálně dosáhla posunu 

v jednáních týkajících se např. vybudování ZOO v našem kraji.    

Naprostou samozřejmostí je pro nás zachování termínů jednání zvolených orgánů a komisí 

HSRS (dopravní, školská a regionálního rozvoje) dle plánu práce, kde dochází také 

prostřednictvím předsedy HSRS (a zároveň krajského zastupitele) k významnému  

a oboustrannému přenosu informací a úkolů. 

Vážené kolegyně a kolegové, dovolte mi, abych se ve svém projevu kromě ohlédnutím  

za uplynulým rokem věnoval také úkolům a výzvám, které jsou před námi. Není jich málo  

a nejsou jednoduché – a to je dobře. Rezervy máme v prezentaci naší práce a cílů, které jsme 

realizovali a realizovat chceme. Víme, že se musíme více dostat do povědomí obyvatel 

Sokolovska, ale také firem a společností, které zde působí. Před námi je nabízení řešení 

témat, které mohou náš region posunout kupředu. Mluvím o projektu Krajské zoologické 
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zahrady, který po několika letech odmlky zvedli členové naší komise pro rozvoj. Je potřeba 

poukazovat na nefunkční projekt IDOS, na němž již dlouhodobě pracují členové dopravní 

komise a v neposlední řadě chceme a musíme nabízet práci a názory našich zkušených 

kolegů v komisi školské. V letošním roce chceme ještě více spolupracovat se zkušenější HSR – 

Ústeckého kraje a rozhodně vidím větší prostor pro spolupráci s Hospodářskou komorou 

Karlovarského kraje.  

Vážené kolegyně a kolegové, náš region čeká mnoho výzev. Máme jednu z posledních 

možností, jak realizovat dotační projekty z EU a za HSRS – Sokolovsko deklaruji, a věřím,  

že nyní mluvím ze všechny členy, připravenost pomoci.   

 

 

 

 

                                             Bc. Jan Picka 

Předseda HSRS – Sokolovsko z.s. 


